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§ 1 Fastställande av röstlängd för mötet 

Mötet godkände röstlängden till vårt helt digitala årsmöte. 

 

§ 2 Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Mötet valde Niclas Winterquist till ordförande och Eva Mässing till sekreterare 

för mötet. 

 

§ 3 Val av protokolljusterare och rösträknare 

Mötet valde Ann-Louise Seger och Helene Kennedal till rösträknare tillika 

justeringsmän.  

 

§ 4 Godkännande av att mötet utlysts på rätt sätt 

Mötet godkände sättet som mötets utlysts, mail till alla medlemmar samt 

anslaget på föreningens hem- och Facebooksida.  

 

§ 5 Fastställande av föredragslista 

Mötet fastslog föredragslistan.  

 

§ 6a Styrelsens verksamhetsberättelse för senaste verksamhetsåret 

Ordförande, Niclas Winterquist föredrog styrelsens verksamhetsberättelse för 

senaste verksamhetsåret. Mötet godkände styrelsens verksamhetsberättelse. 

 

§ 6b Styrelsens förvaltningsberättelse 

Ordförande Niclas Winterquist föredrog styrelsens förvaltningsberättelse, 

resultat- & balansräkning. Mötet godkände styrelsens förvaltningsberättelse. 

 

§ 7 Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under senaste 

verksamhet- och räkenskapsåret 

Niclas Winterquist föredrog revisorernas berättelse, som överlämnats av vår 

revisor Lars Rangmar. I revisionsberättelsen rekommenderades mötet att 

bevilja styrelsen ansvarsfrihet.  



 

§ 8 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsens under den tiden revisionen avser 

Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 

 

§ 9 Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det 

kommande verksamhets- /räkenskapsåret. 

Niclas Winterquist föredrog styrelsens förslag till budget för säsongen 2021-22.  

 

§ 10 Fastställande av medlemsavgifter för säsongen 2021-2022 

Mötet fastslog oförändrade medlemsavgifter för säsongen 2021/22. 

Senior: 1100:- i medlemsavgift + 1000:- i träningsavgift 

Födda 2002-2006: 1100:- i medlemsavgift + 1000:- i träningsavgift. 

Födda 2007-2011: 900:- i medlemsavgift + 1000:- i träningsavgift 

Familjemedlemskap (folkbokförda på samma adress): 2000:- 

Födda 2012-2013: 700:- i medlemsavgift 

Födda 2014 och yngre: 600:- i medlemsavgift eller 20:-/tillfälle. 

Stödmedlemskap: Efter ekonomisk förmåga, dock lägst 50:-  

 

§ 11 Fastställande av budget för säsongen 2021-2022 

 Mötet fastslog budgeten för 2021-22. 

 

§ 12 Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner 

Kommit in en motion från styrelsen om obligatorisk försäljning av våra aktiva 

under säsong. Förtjänsten går till föreningen och styrelsen beslutar vilken typ 

av försäljning som skall utföras.  

Mötet beslutade att godkänna styrelsens motion 

 

 Val av: 

§ 13a Föreningens ordförande för en tid av 1 år  

Valberedningen föreslog Niclas Winterquist. 

Mötet valde Niclas Winterquist till ordförande för en tid av 1 år. 
 

§ 13b Ledamöter i styrelsen för en tid av 2 år  

Valberedningen föreslog Andreas Freidlitz. 

Mötet valde Andreas Freidlitz till ledamot i styrelsen för en tid av 2 år 

Valberedningen föreslog Heléne Kennedal.  

Mötet valde Heléne Kennedal till ledamot i styrelsen för en tid av 2 år. 
Valberedningen föreslog omval av Ann-Louise Seger.  

Mötet valde Ann-Louise Seger till ledamot i styrelsen för en tid av 2 år. 
 

 

§ 13c Revisor för en tid av 2 år 

Valberedningen föreslog Lars Rangmar.  

Mötet valde Lars Rangmar till revisor för en tid av 2 år. 
 



§ 13d 1 st revisorsuppleant för en tid av 1 år 

Valberedningen föreslog Jonas Benjaminsson.  

Mötet valde Jonas Benjaminsson till revisorssuppleant för en tid av 1 år. 
 

§ 13e Beslut om val av ombud till förbundsmöten (och ev andra möten där 

föreningen har rätt att representera med ombud) 

Mötet beslutade att styrelsen utser ombud för representation till förbundsmöten 

och andra eventuella möten. 

 

§ 14 Övriga frågor 

Varmt välkommen Andreas Freidlitz till styrelsen i Mölndals HF och stort tack till 

Mats Johansson för din fina insats under ett flertal år. 

Ordföranden föredrog att vi sökt att bli en ”Dunrossförening” vilket innebär att 

förhoppningsvis får ett fint bidrag till vår verksamhet. Beslutet tas i oktober och 

vi har goda förhoppningar om att bli godkända. 

Ordföranden informerade om Richard Bengtssons Minnesfond. 

Kjelles stipendium har tagits upp igen. 

Mölndals HF har blivit en certifierad förening i Mölndals stad. 

Rekryterings- & utvecklingsförslag kom upp i många former, styrelsen tar med 

sig frågorna och återkopplar. 

 

  

§ 15 Årsmötet avslutas  

Ordföranden för mötet tackar för förtroendet och visat intresse, avslutar därefter 

mötet. 

 
 
 
Ordförande vid mötet   Vid protokollet:  

 
 
 
 

Niclas Winterquist   Eva Mässing 
 
 
 
 
Justeras    Justeras  

 
 
 
 

Ann-Louise Seger   Helene Kennedal 
 

 


